
                                        P R O T O K Ó Ł  NR 8/19 

 

 

z posiedzenia Komisji Polityki Gospodarczej odbytego w dniu 21 sierpnia 

2019 roku w sali konferencyjnej Urzędu Gminy ul. Komunalna 6. 

 

 

W posiedzeniu udział wzięli członkowie Komisji Polityki Gospodarczej: 

 

  1. Żabińska Aneta 

  2. Jankowska Anna Hanna 

  3. Danowska Ewa 

  4. Dąbrowski Jan 

  5. Gleba Stanisław 

  6. Maciorowski Robert 

  7. Motus Marek 

  8. Olszewska Ewa 

  9. Organek Henryk 

10. Perkowski Wiesław 

11. Szumska Elżbieta 

12. Wiśniewski Karol 

13. Wudarczyk Beata Ewa 

14. Wysocki Sławomir Andrzej 

15. Zwolińska Beata 

 

 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Szleter Stanisław – Wójt gminy 

2. Grabowski Kazimierz – Sekretarz gminy 

 

Posiedzenie komisji rozpoczęło się o godzinie 10ºº, a zakończyło o godzinie    

11³º. 

 

Protokołowała: Ewa Okulska – inspektor Referatu Ogólnoorganizacyjnego. 

 

 

Proponowany porządek obrad: 

   

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie jego prawomocności. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z posiedzenia komisji odbytego w dniu 27 czerwca 2019    

    roku. 

4. Opinia komisji w sprawach jak niżej:  
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    a/ projektu uchwały w sprawie przyjęcia raportu z realizacji w latach 2017- 

        2018 Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Grajewo na lata 2015- 

        2018 z perspektywą na lata 2019-2022, 

    b/ projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Programu Ochrony Środowiska 

        dla Gminy Grajewo na lata 2019-2022 z perspektywą na lata 2023-2026”    

        z prognozą oraz podsumowaniem, 

    c/ projektu uchwały w sprawie stwierdzenia zakończenia działalności  

        Gimnazjum  im. prof. Adama Pałczyńskiego w Danówku, 

    d/ projektu uchwały  zmieniającej uchwałę w sprawie zapewnienia wspólnej  

        obsługi jednostkom organizacyjnym gminy Grajewo, 

    e/ projektu uchwały w sprawie zmiany Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy  

        Społecznej w Grajewie, 

    f/ projektu uchwały w sprawie wyrażenia stanowiska dotyczącego poparcia  

        budowy drogi ekspresowej S-16 na odcinku Ełk-Knyszyn, 

    g/ projektu uchwały w sprawie zaopiniowania wniosku o uznanie za  

        ochronne lasów położonych w granicach administracyjnych gminy     

        Grajewo, stanowiących własność Skarbu Państwa, 

    h/ projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Grajewo na 2019  

        rok, 

    i/  projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia  

        przystanków komunikacyjnych, których właścicielem jest Gmina Grajewo    

        oraz  warunków i zasad korzystania z tych przystanków, 

    j/  projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia zmiany Studium  

        uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy  

        Grajewo. 

5. Zapytania i wolne wnioski. 

6. Zamknięcie obrad.     

 

 

Ad . 1 . 

 

 

Otwarcia posiedzenia komisji dokonała pani Żabińska Aneta  - Przewodnicząca 

Komisji Polityki Gospodarczej. 

Powitała członków komisji, pana Wójta, pana Sekretarza oraz pracowników 

Urzędu Gminy biorących udział w dzisiejszych obradach. 

Następnie, na podstawie listy obecności,  Przewodnicząca komisji stwierdziła, 

że na ogólny stan 15 członków komisji, w posiedzeniu udział bierze pełen 

osobowy skład członków komisji, co stanowi quorum do podejmowania 

prawomocnych uchwał.    
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Ad . 2 . 

 

 

Przewodnicząca komisji przypomniała zebranym proponowany porządek obrad 

dzisiejszego posiedzenia, po czym zwróciła się z zapytaniem, czy zebrani 

zgłaszają zmianę lub uzupełnienie proponowanego porządku obrad ?  

 Głos zabrał pan Wójt, który zawnioskował o wykreślenie podpunktu ”j” , 

a wprowadzenie tematu „Opinia komisji na temat projektu uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach dla których organem prowadzącym jest gmina 

Grajewo” oraz wprowadzenia jako podpunktu „k”  tematu „Opinia komisji na 

temat projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą mającym umowę zawartą na 

czas oznaczony na 3 lata”.  

Innych wniosków nie zgłoszono. 

Wobec powyższego Przewodnicząca komisji poddała wniosek pana Wójta pod 

głosowanie, w wyniku którego komisja jednogłośnie wniosek przyjęła.  

 

 

Ad . 3 . 

 

 

Przewodnicząca komisji stwierdziła, że protokół z poprzedniego posiedzenia 

odzwierciedla  szczegółowo przebieg obrad, był do wglądu zainteresowanym w 

Biurze Rady, po czym zawnioskowała o przyjęcie protokołu. 

Członkowie komisji nie wnieśli do protokołu żadnych uwag i poprawek. 

W związku z powyższym Przewodnicząca komisji poddała swój wniosek pod 

głosowanie, w wyniku którego Komisja Polityki Gospodarczej jednogłośnie 

przyjęła Protokół Nr 7/19 z posiedzenia komisji odbytego w dniu 27  czerwca 

2019 roku.   

 

 

Ad . 4 . 

 

a/    Przewodnicząca komisji udzieliła głosu panu Wójtowi, który poinformował, 

że do chwili obecnej na posiedzenie nie dojechali przedstawiciele z firmy z 

Białegostoku, która opracowywała dokumenty do podpunktu a i b, w związku z 

czym pan Wójt zawnioskował o wykreślenie tych podpunktów.  

Wniosek przyjęty został jednogłośnie. 

c/ Przewodnicząca komisji udzieliła głosu panu Sekretarzowi, który 

przedstawił zebranym projekt uchwały w sprawie  stwierdzenia zakończenia 

działalności  Gimnazjum  im. prof. Adama Pałczyńskiego w Danówku. 

W związku z tym, że do przedstawionej informacji nie wniesiono żadnych 

uwag, Przewodnicząca komisji poddała projekt uchwały pod głosowanie, w  
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wyniku którego Komisja Polityki Gospodarczej jednogłośnie wyraziła 

pozytywną opinię na temat projektu uchwały w sprawie stwierdzenia 

zakończenia działalności Gimnazjum  im. prof. Adama Pałczyńskiego w 

Danówku. 

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

d/ Przewodnicząca komisji udzieliła głosu panu Sekretarzowi gminy, który 

przedstawił zebranym projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

zapewnienia wspólnej obsługi jednostkom organizacyjnym gminy Grajewo 

polegającej na uchyleniu punktu 4 w § 3 Uchwały Nr 31/IV/19 Rady Gminy 

Grajewo z dnia 29 stycznia 2019 roku w sprawie zapewnienia wspólnej obsługi 

jednostkom organizacyjnym gminy Grajewo . 

W otwartej przez Przewodniczącą dyskusji głosu nie zabrano. 

W związku z powyższym Przewodnicząca komisji poddała projekt uchwały pod 

głosowanie, w wyniku którego Komisja Polityki Gospodarczej jednogłośnie  

wyraziła pozytywną opinię na temat projektu uchwały w w/w sprawie.  

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

e/ Przewodnicząca komisji udzieliła głosu panu Wójtowi, który przedstawił 

zebranym projekt uchwały w sprawie zmiany Statutu Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Grajewie polegającej na wykreśleniu w § 10 ust. 2 w 

statucie Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Grajewie stanowiącym 

załącznik do Uchwały Nr 198/XXXII/14 Rady Gminy Grajewo z dnia 4 marca 

2014 roku w sprawie Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Grajewie. 

 W związku z tym, że w otwartej przez Przewodniczącego dyskusji głosu 

nie zabrano Przewodnicząca komisji poddała projekt uchwały pod głosowanie, 

w wyniku którego Komisja Polityki Gospodarczej jednogłośnie wyraziła 

pozytywną opinię na temat projektu uchwały w sprawie zmiany Statutu 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Grajewie.      

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

f/   Przewodnicząca komisji udzieliła głosu panu Wójtowi, który  przedstawił 

zebranym projekt uchwały w sprawie wyrażenia stanowiska dotyczącego 

poparcia budowy drogi ekspresowej S-16 na odcinku Ełk-Knyszyn. 

W dalszej części swojej wypowiedzi pan Wójt omówił pokrótce proponowany 

przebieg trasy na terenie naszej gminy oraz gmin ościennych informując 

jednocześnie, że do końca sierpnia b.r. każda gmina podejmie uchwałę w 

sprawie wyrażenia opinii w przedmiotowej sprawie. 

W związku z tym, że do przedstawionej informacji nie zgłoszono żadnych 

uwag  Przewodnicząca komisji poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Komisja Polityki Gospodarczej 

jednogłośnie wyraziła pozytywną opinię na temat projektu uchwały w sprawie  

wyrażenia stanowiska dotyczącego poparcia budowy drogi ekspresowej S-16 na 

odcinku Ełk-Knyszyn.        

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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g/ Przewodnicząca komisji udzieliła głosu panu Wójtowi, który 

poinformował, że Nadleśnictwo Rajgród złożyło wniosek w sprawie 

zaopiniowania projektu lasów ochronnych położonych w granicach 

administracyjnych Gminy Grajewo o łącznej powierzchni 1.833,03 ha, po czym 

przedstawił zebranym projekt uchwały w tej sprawie.   

Do przedstawionej informacji nie zgłoszono żadnych uwag. 

W związku z powyższym Przewodnicząca komisji poddała projekt 

uchwały pod głosowanie, w wyniku którego Komisja Polityki Gospodarczej 

jednogłośnie wyraziła pozytywną opinię na temat projektu uchwały w sprawie 

zaopiniowania wniosku o uznanie za ochronne lasów położonych w granicach 

administracyjnych gminy  Grajewo, stanowiących własność Skarbu Państwa. 

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

h/      Przewodnicząca komisji udzieliła głosu panu Wójtowi gminy, który  

przedstawił zebranym propozycje zmian w budżecie gminy na 2019 rok 

polegających na zwiększeniu dochodów o kwotę w wysokości 51.963,72 złote i 

zmniejszeniu dochodów o kwotę 50.142,72 złote oraz zwiększeniu wydatków o 

kwotę 198.644,00 złotych i zmniejszeniu wydatków o kwotę w wysokości 

196.823,00 złotych. 

W związku z tym, że w otwartej przez Przewodniczącą  dyskusji głosu nie 

zabrano Przewodnicząca komisji poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Komisja Polityki Gospodarczej 

jednogłośnie wyraziła pozytywną opinię na temat projektu uchwały w  sprawie 

zmian w budżecie gminy Grajewo na 2019 rok.  

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

i/  Przewodnicząca komisji udzieliła głosu panu Sekretarzowi gminy, który   

omówił projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia  

przystanków komunikacyjnych, których właścicielem jest Gmina Grajewo    

oraz  warunków i zasad korzystania z tych przystanków. 

 W dalszej części posiedzenia dyskutowano na temat funkcjonowania 

transportu szkolnego na terenie naszej gminy.   

Nie było żadnego wniosku formalnego. 

W związku z powyższym Przewodnicząca komisji poddała projekt uchwały pod 

głosowanie. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Komisja Polityki Gospodarczej 

jednogłośnie wyraziła pozytywną opinię na temat projektu uchwały  

zmieniającej uchwałę w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, 

których właścicielem jest Gmina Grajewo   oraz  warunków i zasad korzystania 

z tych przystanków. 

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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j/    Przewodnicząca komisji udzieliła głosu panu Sekretarzowi gminy, który 

przedstawił zebranym projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach dla 

których organem prowadzącym jest gmina Grajewo. 

W związku z tym, że w otwartej przez Przewodniczącą  dyskusji głosu nie 

zabrano Przewodnicząca komisji poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Komisja Polityki Gospodarczej 

jednogłośnie wyraziła pozytywną opinię na temat projektu uchwały w w/w 

sprawie.   

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

k/   Przewodnicząca komisji udzieliła głosu panu Wójtowi gminy, który 

przedstawił zebranym projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

wydzierżawienie od 01.10.b.r. na okres 3 lat działki położonej na terenie wsi 

Wierzbowo dotychczasowemu dzierżawcy mającemu umowę zawartą na czas 

oznaczony na 3 lata. 

 Nie widząc żadnych przeciwwskazań, w wyniku przeprowadzonego 

głosowania  Komisja Polityki Gospodarczej jednogłośnie  wyraziła pozytywną 

opinię na temat projektu uchwały w przedmiotowej sprawie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

Ad . 5 . 

 

 

W punkcie „Zapytania i wolne wnioski” głos zabrali: 

- pan Wójt odczytał pismo Wojewódzkiej Stacji Pogotowia Ratunkowego w 

Łomży w sprawie darowizny środków finansowych na zakup ambulansu 

sanitarnego na potrzeby w/w stacji stwierdzając, że w chwili obecnej nie ma 

możliwości finansowych. 

- pan Wójt poinformował, że prawdopodobnie gmina otrzyma dofinansowanie z 

funduszu dróg samorządowych na remont drogi Dybła- Mareckie. 

- pan Wójt odczytał pismo – zażalenie pana Wróblewskiego A. zam. Grajewo w 

sprawie sprzedaży budynku szkolnego, żwirowni oraz placu gminnego ze 

strzelnicą. 

- pan Wójt poinformował, że w roku przyszłym – wiosną rozpocznie się budowa 

  7 sztuk wiatraków, stąd też wzrosną o kilkaset tysięcy złotych dochody gminy. 
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Ad. 6 . 

 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca komisji 

podziękowała wszystkim za udział w obradach zamykając ósme posiedzenie  

Komisji Polityki Gospodarczej. 

 

 

                                      Na tym protokół zakończono. 

 

 

Protokołowała                                                               Przewodnicząca komisji  

 

Ewa  Okulska                                                                Aneta Żabińska     

 


